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Kovács Gréta
Gazdasági felelős

Sziasztok!
Kovács Gréta Mariann vagyok, harmadéves 

logisztikai mérnök hallgató és ebben az éves 
beszámolóban szeretném nagyjából összefoglalni 
a Gazdasági felelősi létemet.

A tanulmányaimat a 2021-es évben kezdtem 
meg a Közlekedésmérnöki és Járműmérnöki 
Karon. Gólya évemben igyekeztem minden 
kari eseményen aktívan részt venni, hogy 
meg tudjam ismerni a kar által nyújtott 
lehetőségeket. A legnagyobb hatással az akkori  
mentorom (mostmár Keresztanyám) volt rám, 
így elhatároztam, én is szívesen kipróbálnám 
magamat ezen a poszton. A második félévem 
végén jelentkeztem is, majd az akkori Mentor 
Gárda vezető, Ragó Bernadett, bizalmat adva 
felvett. Nagy lehetőség volt ez számomra, hogy 
fejlődjek, tanuljak/tapasztaljak és természetesen 
felejthetetlen élményeket szerezzek. 

Rengeteg mindenben volt esélyem részt venni 
mentorként és ezáltal a csapatban való munkám, 
kommunikációm mind a vezetőkkel, társakkal is 
fejlődött. 

Magamat egy nyitott, kedves, határozott 
és precíz embernek tartom. A gárdán belül 
is igyekeztem a legnagyobb precizitással, 
szorgalommal és alázattal végezni a munkámat. 
Ami szerintem sikerült is megtennem, 
mind az akkori Gárdában, mind a Hallgatói 
Képviseletben.

Mentorságom alatt jöttem rá igazán és 
fogadtam meg, hogy ha tudok és lesz rá 
lehetőségem, akkor szeretnék még többet tenni 

és segíteni diáktársaimon.
Így ezen okok által jelentkeztem egy évvel 

ezelőtt, februárban Tanácskozási Jogú Tagnak, 
hogy a Hallgatói Képviselet működésében és 
annak feladataiban, projektjeiben részt tudjak 
venni és megismerjem mégjobban a képviselők 
munkáját. A Képviselet bizalmat szavazva el 
is fogadta jelentkezésemet és elkezdődött a 
folyamatos tanulás. Volt szerencsém részt venni 
a BME Tavaszi Vezetőképzőjén, amelyet az 
Egyetemi Hallgatói Képviselet szervezett. Ezen 
a hétvégén a gazdasági szekciókon vettem részt, 
ahol elindult a tudásbővítésem, mivel szó volt 
különböző karok gazdálkodásáról, költségvetés 
készítéséről. Persze az sem maradhatott ki, hogy 
milyen kötelezettségekkel és kompetenciákkal 
kell rendelkeznie a referenseknek. 

Szatzger Martinnal, az akkori gazdasági felelős 
és EHK képviselővel sikerült már ott elkezdeni a 
tudásom bővítését gazdaságis poszt terén, aminek 
nagyon örültem és itt döntöttem el, hogy ez az a 
poszt, amire biztosan szeretnék jelentkezni. 



3

Mindezek után volt lehetőségem még  
többet megismerkedni a felelősi feladatokkal, 
például részt vehettem Műegyetemi Hallgatói 
Kft. (MŰHASZ) felé küldendő költségvetés és 
beszerzési táblázat készítésben is. 

Viszonylag kevés idő alatt, de nagyon sok új 
tudásra tehettem szert, amelyeket már tudtam 
mind a poszton, mind az életben hasznosítani. 
Úgy gondolom, hogy ezeknél a feladatoknál is 
fontos, hogy az ember törekedjen a precizitásra, 
proaktivitásra. 

Az elmúlt évben rengeteg élménnyel és 
tapasztalattal gazdagodtam. Az első nagy 
kihívásom a 2023-as Gólyatábor társzervezői 
feladatainak ellátása volt, ahol Dallos Bálint 
iránymutatása alapján próbáltam a legjobbat 
kihozni magamból. Ez volt az első olyan 
esemény, ahol teljes körűen kellett gondolkodni 
a költségvetés tervezésekor, és nagyon sok új, 
segítőkész emberrel kellett együttműködnöm. 
Ezúton is szeretném megköszönni minden 
résztvevő munkáját és támogatását!

Remélem, hogy a Gólyatábor résztvevői 
élvezték az eseményt, és szép emlékekkel 
gondolnak vissza rá!

Az év során számos kisebb rendezvény 
lebonyolításában is részt vettem, többek között 
a Rendezvényszervező Bizottsággal. Ezeken 
a rendezvényeken való részvétel során sokat 
tanultam a szervezésről és a csapatmunkáról. 
Kiemelném a Bográcskör rendezvényeit is, ahol 
a háttérmunkálatokban szintén aktívan részt 
vettem.

Az előkészületek során nagy hangsúlyt 
fektettem a Szakestélyek megszervezésére is, ahol 
a MŰHASZ-szal való szoros együttműködés 
volt az egyik legfontosabb. Sok egyeztetés és 
elszámolás áll mögöttem, de nagy örömmel tölt 
el, hogy az események sikeresek voltak. Mostantól 
nem képviselőként, hanem Firmaként veszek 
részt ezeken a rendezvényeken, míg utódom 

vállalja majd a háttérmunkálatokat.
2024-ben nagyobb szerepet vállaltam a Kari 

Napok szervezésében is. Annak ellenére, hogy a 
szervezői létszám csekély volt, sikerült egy nagyon 
színvonalas és élvezhető eseményt létrehozni a 
visszajelzések alapján.

Ezenkívül a pozíció betöltése kiváló lehetőséget 
nyújtott számomra a kommunikációs, vezetői 
és szervezői készségeim továbbfejlesztésére és 
gyakorlására. Rendszeresen tartottam kapcsolatot 
gazdasági szempontból az öntevékenykörökkel és 
az Egyetemi Hallgatói Képviselettel (EHK), ami 
hatékony kommunikációs készségek kialakítását 
tette lehetővé, és lehetőséget adott a hallgatók 
érdekeinek képviseletére és részvételére az 
egyetemi közösség döntéshozatalában. 

A rendezvények gazdasági felépítése is fontos 
része volt ennek a pozíciónak, amely során 
tapasztalatot szereztem az eseménytervezés 
és -koordináció terén. A rendezvények 
sikeres lebonyolítása során fejleszthettem 
a problémamegoldó képességeimet, az 
időgazdálkodást és a stresszkezelést.

Összességében ez a pozíció számos lehetőséget 
kínált a szakmai és személyes fejlődésre. A 
megszerzett tapasztalatok és készségek hosszú 
távon előnyt jelenthetnek a karrierem során, 
miközben hozzájárulhattam az egyetemi közösség 
és a hallgatók jólétének javításához.

Szeretném megköszönni minden kedves 
hallgatónak a szavazatát, aki lehetővé tette, 
hogy részt vehessek a Hallgatói Képviseletben! 
Mindezek mellett pedig szeretném megköszönni 
a Képviselőtársak és hallgatók munkáját, akikkel 
együtt dolgozhattam továbbá nagyon sok sikert 
és szép élményeket kívánok a következő Hallgatói 
Képviseletnek! 

Kovács Gréta Mariann
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Vámosi Anna
Egyetemi Hallgatói Képviselő

Sziasztok!
Vámosi Anna vagyok a Budapesti 

Műszaki és Gazdaságtudományi Egyetem 
Közlekedésmérnöki és Járműmérnöki 
Kar másodéves járműmérnök hallgatója. 
Tanulmányaim mellett mindig is fontos 
szerepet játszott a közösség és a közösségépítés 
az életemben, így az egyetemen is igyekszem 
maximálisan kivenni belőle a részem. 

Gólyaként még csak aktív résztvevője voltam 
a kari eseményeknek, majd a második félévtől 
már a háttérben, alappillérként tevékenykedtem 
ezeken, mint a Rendezvényszervező Bizottság 
tagja. A félév végéhez közeledve csatlakoztam 
a PR Bizottsághoz, mivel szerettem volna 
belelátni egy rendezvény minden aspektusába 
és maximálisan beletenni magam abba, hogy 
egy rendezvényből ki tudjuk hozni a legtöbbet. 
Bizottsági léteim alatt úgy érzem sikerült mindkét 
területen eredményesen tevékenykednem, 
ötleteimmel, kreatív megoldásaimmal 
segítettem a kari rendezvények fejlődését, azok 
színvonalának emelését. A kisebb rendezvények 
mellett volt lehetőségem szervezőként részt 
venni a Gólyatábor, valamint a Gólyatábor 
megszervezésében is mind helyszíni, mind 
előzetes feladatok során.

Kíváncsiságom és tenni akarásom nem hagyott 
alább és így 2023 őszétől jelentkeztem a Hallgatói 
Képviseletbe Tanácskozási Jogú Tagnak. TJT-s 
tevékenységem során volt lehetőségem belelátni a 
Képviselet különböző területeibe és a tudásomhoz 
képest maximálisan támogatni/segíteni azokat 
a különböző projektekben. Főként a rendezvény 

és kommunikáció területek feladataiba ástam 
bele magam, de a többi feladatra sem mondtam 
nemet. 

Majd az Évközi Tisztújító előtt már biztos 
voltam abban, hogy a továbbiakban Hallgatói 
Képviselőként szeretnék tevékenykedni és 
megvalósítani az ötleteimet. A „csináljuk nagyon 
vagy sehogy” elvemnek a pozitív pólusához 
tartottam magam Hallgatói Képviselőnek való 
megválasztásom után is. Igyekeztem kivenni 
a részem maximálisan minden ötletelésből és 
megvalósításból egyaránt. 

Azonban a legtöbbet mégis egyértelműen 
azon a területen tettem/értem el, amelyre 
ősszel megválasztottatok. Egyetemi Hallgatói 
Képviselőként képviselhettem a Ti, azaz a KJK 
hallgatóinak az érdekeit a többi karral szemben. 
Valamint sikerült egy olyan kapcsolatot kialakítani 
az egyetemen lévő Karokkal, hogy kérdés esetén 
bárkit meg tudjunk kérdezni egy másik nézőpont 
megismerése érdekében. Friss képviselőként 
kerültem be az EHK köreibe, így 
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nap, mint nap arra törekedtem, hogy már a 
kezdetekben itt tevékenykedő képviselőknek 
is bizalmat szavazzanak és lássák azt, hogy a 
fiatalabb nézőpontra is szükség van az egyetemi 
HÖK rendszer fejlődésében. Célomat úgy érzem 
elértem, amely a félév alatt is bebizonyosodott 
az egyre nagyobb feladatkörökbe való 
bevonásommal.

Területi érdekeltségem mértéke itt is 
megmaradt, így a kezdetben a kommunikáció 
felelőst bombáztam az ötleteimmel, álltam 
rendelkezésére bármilyen kivitelezés során. 
Valamint a terület, amelyen otthonosan 
mozogtam/mozgok az a rendezvények világa. 
Elsőként a Jeges Est megszervezésében vettem 
részt általános szervezőként, illetve ez volt az a 
rendezvény, amit Ti, hallgatók láthattatok teljesen 
és részt vehettetek rajta. Majd a tavaszi félév 
kezdetével már főszervezőként kivitelezhettem 
a „Mikulás Kupát”, avagy a Kari Hallgatói 
Képviseletek részére szervezett Sportnapot 
az elejétől a végéig. Egy azon hétvégén volt 
lehetőségem leegyeztetni a HK ZH utáni 
kikapcsolódási lehetőséget is. 

Az Egyetemi Hallgatói Képviselet 
rendezvényszervezéséről általánosságban 
elmondható, hogy a gazdasági teendők nagy része 
is a főszervező kezében van. Korábbi tapasztalattal 
nem rendelkezve vágtam bele sok-sok kérdéssel, 
hogy ezen a téren is megfelelő legyen az adott 
rendezvény. Úgy érzem hamar vettem az 
akadályokat és a félév legnagyobb hallgatói 
képviseleti programjánál már kérdezés nélkül 
tudtam megvalósítani a több napos rendezvény 
költségvetését is, illetve a teljes körű szervezését, 
mind előzetesen a rendezvényt megelőző 
hónapban, valamint a helyszínen is 4 napon 
keresztül, nem megfeledkezve az utófeladatokról 
sem. A rendezvényt már a lefolyása alatt kívülről 
tekintve büszkeség töltött el, hogy igen, ezt én 
hoztam össze. Ráadásul a létszámokban ezek a

rendezvények lényegesen mások voltak 
a kari Rendezvényszervező Bizottságban 
megszokotthoz képest, nem beszélve arról, hogy 
főszervezőként a szervezői csapat koordinálásával 
járó feladatot én láttam el. Nyitott voltam a 
munkámmal kapcsolatos minden kritikára, hogy 
a későbbiekben azokból tanulva építkezhessek 
legyen szó akár a rendezvénnyel, akár a 
koordinálással kapcsolatosan. 

Természetesen hálás vagyok a sok pozitív 
visszajelzésért is, hiszen ez egy friss képviselőnek 
hatalmas szó. Mi is lehetne elismerőbb 
visszajelzés, mint amikor az EHK elnök felkért, 
hogy az Egyetemi Hallgatói Képviseletben én 
töltsem be a Sport- és rendezvény felelős pozíciót, 
majd a Képviselet egyhangúan szavazott meg a 
feladatkörre. 

Rendezvényeken túl ez a pozíció a sport 
területet is vonta maga után. Így volt lehetőségem 
a Sportközponttal, valamint a Testnevelési 
Tanszékkel is egyeztetni, továbbá támogatni a 
hallgatókat sportolási lehetőségek biztosításával 
is, például helyet biztosítva nekik az egyetemi 
tornatermekben edzések számára heti 
rendszerességgel.

Az egyetemen túl képviseltem a BME-t 
országos színtű rendezvény megvalósításával 
is, hiszen a HÖOK által létrehozott Quizmánia 
BME állomását én szerveztem meg. A rendezvény 
jó hangulatban telt, színvonalasan, utólagosan 
a rendezvény kitalálójának elismerése is ezt 
mutatta.

A tevékenységek általi tanulást, tapasztalatot 
a mandátumom alatt bővítettem képzéseken való 
részvétellel, vagy a dolgok utánajárásával, azzal 
kapcsolatban való kérdések felvetésével is.

Azonban az élet tud váratlan helyzeteket hozni, 
így a jövőben nem tudnám teljeskörűen ellátni 
a képviselői léttel járó feladatokat, ezért az Éves 
Tisztújításon már nem indulok mandátumért. 

Úgy érzem az elmúlt félévben sikerült 
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bebizonyítanom, hogy igenis érdemes 
bizalmat szavazni friss képviselőknek, hiszen 
egy másik látásmódot behozva jó új dolgok is 
tudnak születni. Köszönöm az elmúlt időszakot 
és a bizalmatokat, hogy ezt végig csinálhattam, 
valamint a képviseleti tagoknak is hálás vagyok, 
hogy nyitottak voltak az ötleteimre, valamint a 
személyemre és közösen tehettünk a hallgatókért, 
Értetek. A továbbiakban sem távolodom el 
a Hallgatói Képviselettől és a munkájukat 
Bizottságokban való tevékenységekkel szeretném 
támogatni.

 

         Vámosi Anna
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Szegedi Vilmos
Kommunikációfelelős

Sziasztok!
Szegedi Vilmos vagyok, negyedéves 

járműmérnök hallgató, járműmechatronika 
specializáción. Mint sokan tudjátok, több mint két 
évig erősítettem a Rendezvényszervező Bizottság 
csapatát, de az előző félévben kíváncsiságom 
arra vezetett, hogy jelentkezzek Tanácskozási 
Jogú Tagnak. A Képviselet munkájába jobban 
belelátva egyre jobban érdekelt és vonzott a 
HK-s lét, valamint az is kiderült, hogy melyik 
a 11 pozíció közül a legjobban rám illő szerep, 
és a 2023-as Időközi Tisztújító Szavazáson 
Kommunikációfelelősnek választottak a kedves 
hallgatók.

Legfontosabb célkitűzésem az volt, hogy egy 
olyan biztos alapot hozzak létre utódomnak, 
amivel elindulhat, fejlesztheti, és jobban 
teljesíthet, mint én.

Mandátumom kezdetén sok problémába 
ütköztem, de igyekeztem legjobb tudásom és 
képességeim szerint megoldani és javítani azokat. 
A Képviselet Facebook és Instagram felületeit 
rendszeresen és nagy odaadással frissítettem, 
valamint a Képviselet honlapjának karbantartását, 
és az oda kikerülő hírek megfogalmazását is 
tüzetesen végeztem. A posztoknál igyekeztem 
kreatív megoldásokkal felkelteni a hallgatók 
figyelmét, valamint az egy területre besorolható 
információk kategorikus megjelenítésével 
rendszerezni azokat. A heti hírleveleknél 
felmerülő problémákat is igyekeztem orvosolni, 
hogy a feliratkozott hallgatók ne maradjanak le 
olyan információkról, amik segíthetik egyetemi 
életüket, valamit a hét fontos eseményeiről.

Másik fontos eleme a munkámnak a nagyobb 
kari rendezvények szponzorkeresése. Ezen 
területen elavultsággal találkoztam, amin 
mindenképp változtatnom kellett. Segítségemre 
keltek a PR Bizottság dolgos tagjai, akikkel 
megreformáltuk a Kari Kiajánlót, mind 
szövegezés, mind kinézet terén. Valamint arra 
a döntésre jutottunk, hogy a Kari Napok és a 
Gólyatábor jelentősége miatt külön kiajánlót 
érdemel. Ezen felbuzdulva létrehoztuk a KN új 
kiajánlóját, valamint a GT kiajánlóját is készítjük, 
hogy minél több céget tudjunk bevonzani 
rendezvényeinkre. 

Az új eszközök felhasználásával neki is 
láttunk a Kari Napok szponzorkeresésébe. A PR 
Bizottság gőzerővel küldte az emaileket kisebb és 
nagyobb cégeknek, remélve a támogatásukat. A 
feladat elsőre nagy falatnak tűnt, de véleményem 
szerint sikerült sikert elérnünk, valamint sokat 
tanult a Bizottság a jövőre nézve, hogy hogyan 
is szólítsanak meg egy céget, milyen „üzleti 
húzásokkal” lehet csalogatni az érdeklődőket 
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a támogatásra. Remélem a Gólyatábor 
szponzorvadászata sikeresebb lesz, és több logó 
fog felkerülni a pólókra.

A szponzorkeresés alatt erős kapcsolatot 
sikerült kiépítenem munkahelyem, a Robert 
Bosch Magyarország Kft. PR csoportjával, 
akikkel mai napig ápolom a jó viszonyt. Valamint 
az elődöm által kiépített kontaktokat is életben 
tartottam, és próbáltam tovább mélyíteni a 
munkakapcsolatot. 

Képviselői ciklusom alatt egy nagyon erős, 
kreatív és tenni akaró csapat tagja lehettem, 
amiért nagyon hálás vagyok. Büszke vagyok 
arra, hogy ennek a HK-nak aktív résztvevője, és 
hozzáadója voltam. Kommunikációfelelősként 
fejleszthettem a poszt nevében is feltüntetett 
készségemet, valamint más soft skilljeim is 
javultak. Kreativitásom itt élhettem ki a legjobban, 
és ismét rá kellett jöjjek, hogy a „reklámozás” egy 
érdekes, de egyben sok kihívással járó feladat. 

Összességében egy percét sem bántam meg 
annak, hogy elvállaltam ezt a pozíciót, és remélem, 
hogy ezzel az érzéssel nem vagyok egyedül. 
Bízok benne, hogy az engem követő Képviselő 
szorgalmasabb, fantáziadúsabb és ugyanolyan 
lelkes lesz, mint én voltam. Természetesen nem 
terveztem teljesen eltűnni a Képviselet életéből, 
bármilyen a poszthoz kapcsolódó kérdésben, 
problémában szívesen segítek, kiveszem a 
részem.

Zárásként egy idézettel készültem:
„Az irány keresése izgalmas, akárcsak egy 

ködös hegyoldal. Életünk célba ér, de rajtunk 
múlik, milyen úton.”

             Erőss Zsolt
   

              Szegedi Vilmos


